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سرمربی فجر شهید سپاسی:

سالهاست استعدادهای خوب ورزش فوتبال از شهر شیراز و استان فارس فرار میکنند
سکان فجر شهید سپاسی، در زمانی که این تیم ریشهدار و سازنده، علیرغم همه تلاشها، نتوانست انتظارات را برآورده کند و بار دیگر قصر آمال
فوتبالدوستان در فارس و شیراز خراب شد؛ به دست جوانی سپرده شده که دوران بازیگریاش، بی حاشیه درخشید و نقشی اثرگذار در مستطیل سبز،

ایفا کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر، تیم فجر شهید سپاسی شیراز که بعد از هشت سال، باردیگر به لیگ برتر راه یافت، خیلی زود و ماهها قبل
از پایان فصل، درهای امید ماندن در بالاترین سطح فوتبال حرفهای ایران را به روی دوستدارانش بست، تیمی که زمان درازی بهترین بازیکنان را به

فوتبال ایران معرفی کرده بود، هفتهها قبل از پایان لیگ، به نقطه آخر رسید و سقوطش قطعی شد.
تغییر در کادر فنی و مدیریتی تیم و باشگاه، گزینهای بود که در نهایت روی میز قرار گرفت و برای وارد کردن شوک به فجر، اجرایی شد، اقدامی که

بسیاری از تحلیلگران و صاحبنظران فوتبال، میتوانست زودتر و قبل از سقوط، اجرایی شود.
امروز و در حالیکه فجر باید فصل جدید در لیگ یک، دورانی دشوار، پر فراز و نشیب، دشوار و فرسایشی را طی کند، تغییر در دستور کار قرارگرفته و
جوانان سکاندار این کشتی طوفانزده شدهاند و وظیفه اصلی بر دوش یکی از مربیان جوان قرار گرفته که امروزش را مدیون گذشتهای میداند که در

فجر به فوتبال معرفی شد.
مهدی رجبزاده که به عنوان یکی از مربیان جوان معتقد به سرمایهگذاری بلندمدت در فوتبال خصوصا در باشگاه و تیمهای سازنده نظیر فجر، شناخته
میشود؛ قرار است در فصل پیش رو، سکان هدایت این تیم را عهدهدار باشد و البته، تاکید دارد که اکنون در کنار توجه به تیمهای پایه، باید فجری

مستحکم ساخت؛ تیمی یکدست و منسجم که تابوی هر حریفی باشد.
رجبزاده، عصر دوشنبه 20 تیر در اولین کنفرانس خبری بعد از سپرده شدن سکان فجر شهید سپاسی و زمانیکه، اخبار متعددی از جذب بازیکنان جدید
برای این تیم، رسانهای میشود، به تشریح نگاه و برنامه خود برای تیمش پرداخت و به سئوالات خبرنگاران و ورزشینویسانی که نسبت به برگزاری این

کنفرانس بدون حضور مدیر باشگاه فرهنگی ورزشی فجر، منتقد و گلایهمند بودند، پاسخ داد.
سرمربی فجر این اطمینان را به اصحاب رسانه داد که تیمی منجسم و مورد قبول هواداران را راهی مسابقات فصل پیش رو کند، اما تاکید کرد که قول
دادن برای صعود به لیگ برتر، در ورزشی که جذابیتش غیرقابل پیشبینی بودن آنست، به دور از نگاهی حرفهای است، هرچند این قول را میدهد که

تمام تلاش کادر فنی جوان معطوف به بهترین نتایج باشد.
رجبزاده در این نشست خبری با اشاره به اینکه هدف اصلی اش استفاده از نیروهای بومی و ظرفیت استعدادهای استان است، گفت: سالهاست
استعدادهای خوب ورزش فوتبال از شهر شیراز و استان فارس فرار میکنند و این یکی از معضلات جدی تیم فجر هم بوده است؛ بنابراین باید امکانات و
شرایطی را فراهم کنیم که بتوانیم نیروهای مستعد و کارآمد را جذب کرده و از طرفی این اعتماد را در بین تمامی فوتبالیست های نوجوان و جوان به

وجود بیاوریم که باشگاه فجر، محلی برای رشد بازیکنان مستعد خواهد بود.
وی درباره وضعیت نقل و انتقالات این تیم گفت: خوشبختانه مدیریت باشگاه نهایت همکاری را داشته و هر بازیکی که معرفی کردهایم را جذب کرده
است؛ اگرچه برخی از بازیکنان با وجود توانمندیهای خوب، در تفکرات فنی من به عنوان سرمربی فجر جایی ندارند و بنابراین آنان را در اختیار باشگاه

قرار دادیم.
رجبزاده، با قدردانی از سردار بوعلی، فرمانده سپاه فجر و مفتاحی مدیر باشگاه فجر شهید سپاسی، به واسطه اطمینان و اعتماد به او و دادن اختیارات
کامل در خصوص مسائل فنی تیم، گفت: تلاش من تشکیل یک تیم فنی خوب و جذب بازیکنانی که به لحاظ اخلاقی و فنی، در حد انتظاراتمان باشند،

بوده است.
او با بیان اینکه فجر شهید سپاسی در آستانه بازیهای لیگ یک، در هر پست دو بازیکن خوب در اختیار داشته و در همه خطوط، وضعیت مناسبی دارد،
گفت: فوتبال ایران پوست انداخته و در اکثر باشگاهها و تیمها شاهد استفاده از مربیان جوان و توانمندی هستیم، جوانانی که روی نیمکت تیمهای لیگ

برتری به شایستگی نشستهاند، هرچند هر مربی جوانی شایستگی و توانایی این را ندارد اما مربیان جوان خوبی در ایران هستند.
سرمربی زردپوشان شیرازی با اشاره به اینکه هدف اصلی اش استفاده از نیروهای بومی و ظرفیت استعدادهای استان است، گفت: سال هاست که
استعدادها از شهر شیراز و استان فارس فرار می کنند و این یکی از معضلات جدی تیم فجر هم بوده. اما ما باید امکانات و شرایط را فراهم کنیم که
بتوانیم نیروهای مستعد و کارآمد را جذب کرده و از طرفی این اعتماد را در فوتبالیست های نوجوان و جوان به وجود بیاوریم که باشگاه فجر، محلی

برای رشد بازیکنان مستعد خواهد بود.
کاپیتان سابق فجر در خصوص نحوه انتخاب دستیارانش، گفت: در این زمینه تلاش کردم از میان هم بازی ها و همکاران گذشته، نفراتی را کنار خودم
داشته باشم که تفکراتشان با من همسو باشد و فکر می کنم در این مورد هم توانستم تیم خوبی را تشکیل بدهم و به عملکرد مناسب با این کادر، بسیار

امیدوار هستم.
وی افزود: فرشید طالبی یکی از با اخلاق ترین فوتبالیست های کشور بوده که از نظر فنی هم می تواند کمک زیادی به تیم ما بکند. در ادامه آقای نصر
آزادانی را به تیم فجر آوردیم که ایشان سابقه چندین سال حضور مستمر در باشگاه ذوب آهن را دارد و در کنار مربیان بزرگی چون یحیی گل محمدی،
مجتبی حسینی، امیر قلعه نویی، لوکا بوناچیچ و امید نمازی کار کرده است. ایشان در بدنسازی و آنالیز تجارب ارزنده ای دارند و می توانند خیلی کمک
حال فجر باشند. همچنین برای مربی دروازه بان ها آقای ریاستی را جذب کردیم که یک مربی جوان و کاربلد است و فصل گذشته در تیم قشقایی با
ایشان کار کرده بودم. فکر می کنم اگر به شهر و تیم دیگری هم می رفتم، سعی می کردم از ایشان استفاده کنم. اینکه بتوانیم به یک مربی بومی میدان

داده و به فوتبال کشور معرفی کنیم، خودش هنر بزرگی است.
رجبزاده همچنین گفت: قصد بیان و بازکردن دلایل سقوط تیم فجر از لیگ برتر را ندارم، تمرکز ما بر احیای این تیم بوده و یکی از راهکارهای موثر،
ایجاد و تقویت تیمهای پایه است، در همین راستا، صحبت های خوبی را با مدیریت باشگاه انجام داده ایم و قرار شده از مربیان خوبی در این رده ها



استفاده ببریم.
بازیکن سابق تیم های ذوب آهن اصفهان و مس کرمان درباره احتمال صعود فجرسپاسی در پایان فصل پیش رو، نیز گفت: قطعا تمام تلاش ما صعود
فجر خواهد بود، اما من هرگز چنین قولی را به زبان نمی آورم. فکر می کنم هر کسی هم که چنین قولی بدهد، تجربه لازم را ندارد و متوجه نیست که
فوتبال قابل پیش بینی نیست و شرایط تیم فجر و فوتبال را بخ خوبی درک نکرده است.سرمربی جوان تیم فجر شهید سپاسی شیراز خاطرنشان کرد:
تنها می توانم با اطمینان بگویم که فجر در فصل پیش رو حتما یک تیم منسجم، منضبط و توانمند خواهد بود؛ تیمی که برای هیچ حریفی عبور از آن

ساده نیست و تلاش میکنیم که همواره به عنوان یک مدعی جدی صعود، مطرح باشیم.
رجبزاده با طلب رخصت از همه پیشکسوتان فوتبال فارس و شیراز، برای به دست گرفتن سکان هدایت تیم فجر شهید سپاسی، از همه صاحبنظران

درخواست کرد که با حمایت از این تیم، روزهای اوج را به فوتبال این دیار بازگردانند.
تیم فوتبال فجرشهید سپاسی که یکسال پیش و بعد از هشت سال موفق به صعود به لیگ برتر شد، اردیبهشت امسال پس از کسب نتایجی ضعیف و

قرار گرفتن در رتبه آخر جدول، سقوطی تلخ به لیگ یک داشت.


